
"S'ha de congelar l'aplicació de l'EEES i iniciar un debat sobre el futur de la Universitat Pública?"

Cognoms Nom DNI Facultat Signatura

Ens trobem davant l'aplicació imminent de l'Espai Europeu d'Educació Superior (EEES o pla de Bolonya) 
sense que hi hagi hagut cap mena de procés previ, ni informatiu ni consultiu al si de la comunitat 
universitària de la UdL, obviant així llur voluntat. 

És per això que els sotasignants demanem als òrgans competents, que es dugui a terme un procés de 
debat durant el poper mes i una posterior consulta el dia 11 de març de 2008 amb la següent pregunta:
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